

# IT'S YOUR GRADUATION!



It's time to celebrate one of your greatest life milestones! Host a well-planned, memorable graduation celebration to share the joy of achievement with your schoolmates and say a heartfelt thank you to everyone who has helped you shine over the years.

#### Lunch Buffet Celebration Package

HKD420 per adult / HKD320 per child

#### Dinner Buffet Celebration Package

from HKD580 per person

#### Benefits include:

- Free flow of soft drinks and chilled orange juice for two hours
- Complimentary bowl of welcome fruit punch
- Free use of stage, dance floor and audio-visual equipment
- Free parking for two cars during event period on a first-come, first-served basis

#### Extra dinner buffet package privileges:

- Complimentary entry for an additional two or three guests with a minimum guarantee of 120 or 150 attendees respectively
- Backdrop decoration with 30 English characters to enhance your event even further with a personalised message

For details or bookings, please contact our Events Sales Team at +852 2313 4503 or email [eventsales@newworldmillenniumhotel.com](mailto:eventsales@newworldmillenniumhotel.com).



[More Details](#)

#### Terms and Conditions

- All prices are subject to a 10% service charge.
- Minimum charge on food and beverage consumption applies.
- Child price is applicable to children aged 3-11.
- Offers are for a minimum guarantee of 40 guests and valid on new bookings for events held between 1 May and 30 September 2026.
- The promotion is subject to change or cancellation without prior notice. Other terms and conditions apply.

千禧新世界香港酒店  
NEW WORLD MILLENNIUM  
HONG KONG HOTEL

# 畢業慶典



畢業是人生重要的里程碑之一，值得好好慶祝並與同窗好友分享喜悅，也可藉此向曾在學習歲月中扶持您的良師益友致以無盡謝意。

## 自助午餐慶典套餐

成人每位收費 HKD420 / 小童每位收費 HKD320

## 自助晚餐慶典套餐

每位收費 HKD580 起

### 獎賞包括：

- 兩小時任飲汽水及凍橙汁
- 迎賓雜果賓治一盤
- 免費使用舞台、舞池及影音設備
- 以先到先得形式於活動期間免費代泊房車兩輛

### 更多自助晚餐精彩禮遇：

- 確認至少 120 位或 150 位賓客之宴會，即可分別額外 2 位或 3 位賓客之費用減免
- 提供 30 個英文字內的個人化禮堂牌匾

查詢或預訂，請致電 +852 2313 4503  
或電郵至 [eventsales@newworldmillenniumhotel.com](mailto:eventsales@newworldmillenniumhotel.com)  
聯絡宴會營業部。



更多資訊

### 條款及細則

- 所有價目須另加一服務費。
- 設有最低餐飲消費。
- 小童收費適用於 3 至 11 歲兒童。
- 優惠適用於由 2026 年 5 月 1 至 9 月 30 日舉行之活動，並須保證至少 40 位賓客。
- 以上優惠如有改動或取消，恕不另行通知。此推廣受有關條款及細則約束。

千禧新世界香港酒店  
NEW WORLD MILLENNIUM  
HONG KONG HOTEL